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Urząd Miejski w Policach

u[.Stefana Batorego 3

Police, dn. 23.11.2015 r.

T 1,7 ot3.2.2015, 182. KK

Odpowiedzi na interpelacje Radnego Rady Miejskiej w Policach

W odpowiedzi na interpelację Pana Andrzeja Rogowskiego, Radnego Rady Miejskiej

w Policach w sprawie szczegółów naprawy oświetlenia na kompleksie rekreacyjno-sportowym przy

ul. Piaskowej w Policach informuję, że zadanie inwestycyjne związane z przebudową oświetlenia

stadionowego boiska sportowego do gry w piłkę nożną na Kompleksie Sportowo-Rekreacyjnym przy

ul. Piaskowej 97 realizowane jest bezpośrednio przez Ośrodek Sportu i Rekreacji w Policach -
planowane zakończenie realizacji robót budowlanych to 21 grudnia bieżącego roku.

W odpowiedzi na interpelację Pana Radnego w sprawie podjęcia działań związanych z

wymianą lamp sodowych na naświ_etlacze ledowe inf'órąqję, że większość infraslluktury oświetlenia

ulicznego zlokalizowanych na terenie gminy Police jest własnością ENEA Oświetlenie Szczecin, stąd

bez zgody właściciela i bez finansowego jego wsparcia realizacja takiej wymiany na obcej

infrastrukturze będzie niemożliwa - nadmienię, że w wyniku współpracy Gminy Police i ENEA

Oświetlenie Szczecin w latach 2006-2007 wymienione zostały wszystkie stare źródła światła na

energooszczędne sodowe. Jednocześnie informuję, że obecnie opracowywany jest dokument, który

wskaże nam najbardziej niebezpieczne miejsca zlokalizowane na drogach gminnych oraz wskaże nam

sposoby ewentualnej poprawy bezpieczeństwa tych miejsc - czy wymagana będzie np. zmiana

lokalizacji przejścia dla pieszych, przycinka gałęzi i drzew poprawiająca widoczność znaków i przejść,

lokalna wymiana oświetlenia poprawiająca widoczność, czy też montaż dodatkowych naświetli

przejść.
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Do wiadomości:

t. Pan Andrzej Rogowski
Radny Rady Miejskiej w Policach
Biuro Rady Miejskiej w Policach

2. Wydz'mł Organizacyjno-Prawny

ul. S, Batorego 3, 72-010 Police

3. a/a

Urząd Miejski w Politath
ul. stefana Batorego 3

tel.+48 91 431 'l8 30

fax +48 91 431 18 32
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Urrąd Miejski w Policach

u|.Stefana Batorego 3

Police, dn, 23,11.2015 r.

T 1.7 o13.2.2015. 183. KK

Odpowiedź na interpelację Radnego Rady Miejskiej w Policach

W odpowiedzi na interpelację Pana Grzegorza Ufniarza, Radnego Rady Miejskiej

w Policach w sprawie zalegalizowania ,,przedeptu" zlokaIizowanego na ul. Boh. Westerplatte w

kierunku chodnika przy ul. Bankowej w Policach informuję, że w miarę możliwości finansowych

wykonana zostanie nawierzchnia z kostki betonowej na przedmiotowym ,,przedepcie" - mając na

uwadze, że zlokalizowany jest w znacznej części poza pasem drogowym ulicy Bankowej, prace

ryykonane zo§tąlą w ramąq!_bieżącye_b 1emontów ciągów pieszych, a nie w ramach zadania

inwestycyjnego związanego z Przebudową ulicy Bankowej w Policach.

Do wiadomości:

1. Pan Grzegorz Ufniarz
Radny Rady Miejskiej w Policach
Biuro Rady Miejskiej w Policach

2. Wydział Organizacyjno-Prawny

ul. S. Patorego 3, 72-010 Police

3. a/a

Urząd Miei*iw Politath
u|. §tefafia Batorego 3

KróI

Ł Poł^łan?ĄnĄź.ttĄ

BIJRMI_STRZ

*łoffi#o*,n

tel"*48 91 431 18 30

fax +48 9i 43i i8 3ż

sekretariat@ug.p§l i{e. pl, www.p0l ice. pl72-01§ Police



ą}

§urmistn polic

Urząd Miejskiw Polimth
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Police, dn. 17 .II.2O!5 r.

T 1.7 ot3.2,2o15. 18 1. KK

Odpowiedź na interpelację Radnego Rady Miejskiej w Policach

W odpowiedzi na interpelację Pana Mariusza Różyckiego, Radnego Rady Miejskiej
w Policach, w załączeniu przekazuję kopię porozumienia z dnia 22 października 2015 roku w sprawie
zasad współpracy Województwa Zachodniopomorskiego oraz Gminy Police w zakresie wspólnej
realizacji zadania pn. ,,Przebudowa ulicy Grunwaldzkiej w Policach w ciągu drogi wojewódzkiej
nr 1L4".
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Do wiadomości:

t. Pan Mariusz Różycki
Radny Rady Miejskiej w Policach
Biuro Rady Miejskiej w Policach

2. Wydzjał Organizacyjno-Prawny

- rrzędu Miejskiego w Policach
ul. S, Batorego 3, 72-010 Police

3. ala

Urząd Miejslti w Politach

ul. Stefana Batorego 3

72-010 Police

tel.+48 91 43'l 1B 30

fax+4891 431 183]

sekreta riat@ug.pOIice.p|, www.pOlire,pl
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województwem zachodniopomorskim, z siedzibą w szczecinie, ul, korsazy 34, reprezentowanym

?ruez:

u
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Gmlną Police z siedzibą w Policach, ul. Stefana Batorego 3, reprezentowana pftez:

Wład!,sława Diakuna - Burrnistłza Polic,

o treści następującej:

§1

pzedmiotem niniejszego porozumienia jest określenie zasad wsPÓłPracY Województwa

zachodniopomorskiego oraz Gminy police w zakresie wspolnej realizacji zadania pn, "przebudowa

ulicyGrunwaldzkiejwPolicachwciągudrogiwojewódzkiejnr114".
§2

Gmina police zobowiązuje się podjąc niezĘdne starania w celu zabezpieczenia środkow finansowyń

w wysokości 5o0.o00,0o zł na współfinansowanie zadania, o Kórym mowa w §1, w budżecie na rok

2o16.\M/V.kwotapzeznaczonabędzienaudzielenieWojewÓdztwuZachodniopomorskiemupomocy

finansowej w formie dotacji celowej, na podstawie właściwych uchwał organu stanowiącego Gminy

Police.

§3

Wojewodztwo Zachodniopomorskie zobowiązuje się podjąc niezbędne starania w celu zabezpieczenia

środkow wwysokości 1.000.000,00 zł na realizację zadania, o ktorym mowa w §1, w budżecie na rok

201 6.

§4

w pzypadku gdy ostateczna wańośó zadania przekroczy kwotę zabezpieczoną przez strony

porozumienia w uchwahch budżetowych na rok 2016, strony zobowiązują się do podjęcia

niezbędnych starań do zabezpieczenia dodatkowych środków na realizację zadania,

§5

szczegołov,le warunki dotyczące udzielenia i razliczenia dotacji, o której mowa w §2 określone będa

w odrebnej umowie o udzielenie dotacji,

GY,,,rf
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ie zostaje zawańe na czas trwania realizaĄi zadania, o kiórym mowa w §1.

Wszelkie zmiany niniejszego Porozurnienia wymagają zachowania formy pisemnej pod rygorem
: niewaźnoścj.

3. Każda ze Stron Porozumienia ma prawo jego rozwiązania za jednomiesięcznym, pisemnym

wypowiedzeniem.

4, W razie sporów związanych z realizaĄą niniejszego Porozumienia, Strony będą dązyć do ich
po lubowneg o r ozwiązania,

5. W pzypadku nierozwiązania sporu w trybie wskazanym w us'l 4, sądem właściwym do jego

rozstzygnięcia będzie sąd powszechny właściwy dla siedziby Wojewodztwa

Zachodnio pomorskiego,

§/

Porczumjenie sporzadzono v,l trzech jednobrzmiących egzemplarzach, v,ł tym dv,la cj]a \lVojewodzhva

Zachodniopomorskiego i jeden dla Gminy Police.

Gmina Police:
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URZĄD MrEISKI W POLICACH
72-a1o PoLICE

ul. Stefana Batorego 3

pan witold król
Przewodniczący Rady Miejskie
w policach

Nasz znak: GKM-0003.3 5.20 1 5.TK Data:19.11 .20I5r.

Dotyczy: interpelacj i z dnia 29 października 20l5r.

Odpowiadając na interpelację Radnego Rady Miejskiej w Policach Pana
Grzegorza lJfniarza w sprawie oznakowania poziomego miejsc parkingowych
ul. Bohaterów Westerplatte, Robotniczej i Odrzańskiej w Policach informuję, ze

wykonanie powyzszych prac jest bardzo utrudnione w uwagi na parkujące
pojazdy w rejonie ulic wskazanych ulic.

Mając jednak na uwadze zasadność wykonania prac pragnę

poinformować, że postaramy się je zrealizować przy odnowie oznakowania na

terenie Gminy Police w 2016 r w uzgodnieniu z Radnym Rady Miejskiej Panem
Gtzegorzem Ufniarzem.

W tym celu prosimy o kontakt telefonicmy na początku kwietnia 2016r
zPanem Tomaszem Kartanowiczem dostępnym pod nr tel. 91 43l 18 78 w celu
ustalenia zakresu prac.

Ńń

Do wiadomości:
1, Pan Grzegorz Ufniąrz Radn}l Ra4v Miejskiej w Policąch:
2.W
3. aą.
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Police, dnia 1-9 listopada 2015 roku

Pan Mariusz Różycki

Radny Rady Miejskiej w Policach

Znak: BR.0003.103.2015

W odpowiedzi na Pana interpelację z dnia 3 listopada 2015 roku uprzejmie informuję, że

przychylam się do Pana prośby o udostępnienie mieszkańcom nagrania sesji Rady Miejskiej
w Policach na stornach internetowych. Swoje stanowisko w tej sprawie przekazałem

sekretarz Gminy w celu przeanalizowania Pana wniosku pod kątem możliwości technicznych
oraz ewentual nych konsekwencji finansowych.

Nie podzielam natomiast Pana opinii w kwestii rozszerzenia rejestracji obrad o interpelacje
i zapytania radnych. Emisja obrad ma na celu przekazanie mieszkańcom informacji
o decyzjach podejmowanych przez Radę w formie uchwał, ma być relacją na temat
stanowionego w Gminie Police prawa, na temat działań Rady Miejskiej jako organu. Z tego
też powodu obejmuje ona jedynie relację procesu podejmowania uchwał. Natomiast
wnoszenie interpelacji jest uprawnieniem radnych, z którego mogą oni korzystać zarówno
w czasie sesji jak i w okresie międzysesyjnym. Odpowiedzi na interpelacje udzielne są

najczęŚciej w formie pisemnej (nie w czasie sesji)- po przeanalizowaniu ich treści, rzetelnym

zebraniu materiałów. Dodatkowo podkreślam, że wszystkie interpelacje radnych wraz
udzielonymi na nie odpowiedziami publikowane są na bieżąco w Biuletynie lnformacji
Publicznej Urzędu Miejskiego w Policach.
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URZĄD MIE]SKI W POLICACH
72-o1,o POLICE

ul. Stefana Batorego 3

pan \ilitold król
Przewodniczący Rady Miejskiej
w policach

Nasz zrtak: GKM-00 03 .3 6.2015.TK Data: 19.11 .20L5r.

Dotyczy : interpelacj i z dnia 3 listopad a 20 I 5t.

Odpowiadając na interpelację Radnego Rady Miejskiej w Policach Pana
Mariusza Rozyckiego w sprawie przycryny awarii sieci ciepłowniczej przy
ul. Zamenhofa w okresie Wszystkich Świętych informuj Q, żę przyczyną awarii
było rozszczelnięnie sieci cieplnej wysokich parametrów na kolanie DN 200
w układzie kompensatora U - ksztahowego.

Do wiadomości:
l. Pan Mariusz Różł?ki. Radna RaĄl Miejskiej w Policach:
2. Wvddał OrganizaEj no- Prawny w/m :

3. ąa.


